

Hi, I'm Ilya Iksent

— Web Designer & Developer.

WALLET ADDRESS

0:676effd8fee0393eab5844996929972d897b967de9beb9ee7bf6b769cca63e80

PUBLIC KEY

6c2a67fb8267f49b199f0c567a4d5dda1e5357cccaf5270ccf5fc69f3f4517f0

E-MAIL

skiym@yandex.ru

TELEGRAM

[@iksent](https://t.me/iksent)

FORUM

[@istin](https://forum.iksent.ru)

PROFESSIONAL EXPERIENCE

2015 - 2017 — WordPress Developer (Design & Programming)

2017 - 2019 — Web Developer & Designer at a local company

2019 - now — Web Developer & Freelance designer

DESIGN PORTFOLIO

[behance.net/iksent](https://www.behance.net/iksent)

PERSONAL INFORMATION

As a professional developer, I know how to design in order to code it quickly and easily.

By doing art as a hobby, I am good at seeing beauty in web design. I work great in Figma and Photoshop

FREE TON CONTESTS

Landing Page design — [4th place](#) out of 61

Wallet design — [7th place](#) out of 18

Christmas card — [8th place](#) out of 276

Christmas card — [11th place](#) out of 276

Vision

CONTESTS PROPOSALS
ПРЕДЛОЖЕНИЯ КОНКУРСОВ

— UI-kit: design and code

Will help to develop Free TON sub-sites faster and in the same style.
I suggest to use Figma and React

— Telegram channels avatars design

Avatars of all Telegram channels would look better if they were made in the same style

— News banners design for Telegram channels

It will help to create better design of news banners, some of which should be made in the same style

— UI-kit: дизайн и код

Поможет разрабатывать подсайты Free TON быстрее и в едином стиле.
Я предлагаю использовать Figma и React

— Дизайн аватарок Telegram-каналов

Аватарки всех Telegram-каналов выглядели бы лучше, если бы были выполнены в едином стиле

— Дизайн новостных баннеров для Telegram-каналов

Поможет разработать более интересный дизайн новостных баннеров, некоторые из которых должны быть сделаны в едином стиле

Free TON Christmas/New Year greeting card design

Voting

[Source table link](#)

NOTICE

In my refereeing, it was not taken into account whether the post on Twitter is deleted or not at this time. Rejects due to no twitter link are partly based on the comments of the main judges of the competition.

УВЕДОМЛЕНИЕ

В моем судействе не было взято в расчет, удален ли сейчас пост в твиттере или нет. Отклонения из-за отсутствия ссылок частично основаны на комментариях основных судей конкурса.

| No | Comment RU | Comment ENG | Result |
|----|--|--|--------|
| 1 | Элементы работы плохо сочетаются между собой, некоторые цвета подобраны не очень удачно, странный фон и выбранные пропорции работы. Общее впечатление - очень слабое. Нет твита = не выполнены условия конкурса. | Elements of the work do not mix with each other, some of the color chosen is not very good, strange background and selected proportions work. Overall impression - very weak. No tweets = not fulfilled the conditions of competition. | Reject |
| 2 | Милый, гармоничный арт. Видно, что художник старался, однако общая графика слишком проста. Тема Free TON раскрыта слабо. | Sweet, harmonious art. It is evident that the artist tried, but the graphics are too simple. Free TON is revealed weak. | 6 |
| 3 | Использован готовый арт: слишком мало работы проделано. | Use ready-made art: too little work done. | 1 |
| 4 | Дубликат заявки #3 (Попытка доказать отсутствие stock-арта) | Duplicate Application # 3 (An attempt to prove no stock-art) | Reject |
| 5 | Слишком примитивно, очень слабое исполнение и идея. Нет твита = не выполнены условия конкурса. | Too primitive, very poor quality and the idea. No tweets = not fulfilled the conditions of competition. | Reject |
| 6 | Слишком примитивно, очень слабое исполнение и идея. Нет твита = не выполнены условия конкурса. | Too primitive, very poor quality and the idea. No tweets = not fulfilled the conditions of competition. | Reject |
| 7 | Использование стилистически разных элементов - вероятнее всего использованы готовые арты. Общая идея слишком тривиальная, но она хотя бы есть. | Using stylistically different elements - most likely ready arts were used. The general idea is too trivial, but at least this is here. | 2 |
| 8 | Качественный арт, выполненный в минималистичном стиле. Но тема Free TON раскрыта очень слабо (и логотип выбивается из стиля). | High-quality art, designed in minimalist style. But Free TON is revealed very little (and logo stands out from the style). | 5 |
| 9 | Слишком минималистично, но выглядит гармонично и приятно. Оставляет положительное впечатление. | Too minimalist, but it looks harmonious and pleasant. It leaves a positive impression. | 7 |
| 10 | Выглядит интересно, а персонаж выполнен в современном модном нынче стиле. Однако кристаллы выбиваются из общего стиля, что оставляет общее впечатление незавершенности. | It looks interesting, and the characters in a modern style (fashionable at this time). However, the crystals are knocked out of the general style that leaves an overall impression of incompleteness. | 6 |
| 11 | Не очень современный стиль, но по крайней мере необычный. Общее впечатление - среднее. | Not a very modern style, but at least unusual. Overall impression - average. | 4 |
| 12 | Выглядит более гармонично, чем у работ со схожей идеей. Все гармонично, но слишком тривиально. | It looks more harmonious than in the works with a similar idea. All in harmony, but it is too trivial. | 6 |
| 13 | Набор готового некачественного клипарт. Если оценивать серьезно - то очень слабо, если в рамках "фанни-стиля", то недостаточно трэша. | A set of ready bad-quality clipart. If we evaluate that seriously - very weak, if in the "humorous-style" - there are not enough trash. | 3 |
| 14 | Выглядит недостаточно качественно, чтобы быть серьезным и недостаточно модно, чтобы сослаться на стиль. Тема Free TON слабо раскрыта. | There is not enough quality to be serious and not enough fashionable to refer to the style. Free TON is poorly revealed. | 4 |
| 15 | Работа выглядит гармоничной, интересной и уникальной. Приятно и необычно подобраны цвета. Общее впечатление - отличное. Не хватает более глубокого раскрытия темы Free TON. | Work looks harmonious, interesting and unique. Nice and unusual colors selected. Overall impression - excellent. Lacks a deeper Free TON theme. | 8 |
| 16 | Слишком примитивно, очень слабое исполнение и идея. | Too primitive, very poor quality and the idea. | 3 |
| 17 | Очень слабое исполнение, почти наверняка с использованием готового арта. | Very weak quality, almost certainly with the stock-art. | 1 |
| 18 | В общем и целом хороший арт, но не хватает более интересного раскрытия Free TON. Фон не очень хорошо сочетается с иллюстрацией. | In general, good art, but lacks more interesting Free TON theme. The background is not very well combined with illustration. | 5 |
| 19 | Стильно, необычная общая идея, но слабое исполнение и совершенно не раскрыта тема Нового года/Рождества. | Stylish, extraordinary general idea, but poor quality and quite no the New Year/Christmas theme. | 4 |
| 20 | Выглядит хорошо, создан необычный стиль и приятная атмосфера. Но кристалл совсем не подходит по стилю, что оставляет общее впечатление незавершенности. | Looks good with an unusual style and pleasant atmosphere. But the crystal is not suitable for the style that leaves overall impression of incompleteness. | 5 |